



TRAVEL VOUCHER

The voucher is valued at **CAD \$5000** when applied to the purchase of a future booking with the issuing company. Present this voucher to your travel agent when making your booking.

Please see the terms and conditions below.

Terms & Conditions:

- **To enter**, simply book any trip to Japan with Exotik Journeys, via a travel agency, between October 1st, 2024 and February 15th, 2025.
- This giveaway begins on October 1st, 2024, and closes at 11:59 PM EST on February 15th, 2025. The winner will be chosen at random and announced on our Story on February 19th, 2025.
- Voucher must be redeemed by October 31, 2025, for travel completed by December 31, 2025.
- Travel voucher can be used to book any Exotik Journeys products through your Travel Agency.
- Prize must be accepted as awarded and cannot be transferred, assigned, substituted, or redeemed for cash.
- Winner and any travel companions must have all necessary documentation to permit travel (e.g. passport, visa) and not have any barrier to entry into any country selected as the travel destination.
- The following additional expenses are the sole responsibility of the winner and their travel companions including, without limitation: meals and drinks not mentioned in the program; gratuities; entertainment; health and travel insurance; transportation for winner and any travel companions to and from the Canadian international airport nearest the winner's residence; excess baggage fees; and items of a personal nature (NOTE: winner may be required to present a valid major credit card at the time of booking to cover any incidental expenses).
- Any unused portion will be forfeited and has no cash value.
- Travel voucher cannot be replaced if lost, stolen, destroyed, or expired.
- Exotik Journeys' full terms and conditions are applicable to all reservations. Please refer to the website for details.

GOOD LUCK!

BON DE VOYAGE

Le bon est d'une valeur de **CAD 5000 \$** lorsqu'il est appliqué à l'achat futur d'une réservation auprès de l'entreprise émettrice. Présentez ce bon à votre conseiller de Voyages lors de votre réservation.

Veillez lire attentivement les modalités et conditions sous-indiquées.

Modalités et conditions :

- **Pour participer**, il suffit de réserver n'importe quel voyage au Japon avec Exotik Tours, via une agence de voyages, entre le 1er octobre 2024 et le 15 février 2025.
- Ce concours débute le 1er octobre 2024 et se termine à 23h59 HNE le 15 février 2025. Le gagnant sera choisi au hasard et annoncé en story le 19 février 2025.
- Le bon doit être utilisé avant le 31 octobre 2025 pour un voyage effectué avant le 31 décembre 2025.
- Le bon de voyage peut être utilisé pour réserver n'importe quel produit Exotik Tours par l'intermédiaire de votre agence de voyages.
- Le prix doit être accepté tel quel et ne peut être transféré, assigné, remplacé ou échangé contre de l'argent.
- Le gagnant et ses compagnons de voyage doivent avoir tous les documents nécessaires pour permettre le voyage (ex. passeport, visa) et ne pas avoir d'obstacle à l'entrée dans le pays choisi comme destination de voyage.
- Les dépenses supplémentaires suivantes sont à la charge exclusive du gagnant et de ses compagnons de voyage, y compris, mais sans s'y limiter : les repas et les boissons non mentionnés dans le programme ; les pourboires ; les divertissements ; l'assurance maladie et l'assurance voyage ; le transport du gagnant et de ses compagnons de voyage vers et depuis l'aéroport international canadien le plus proche du domicile ; les frais d'excédent de bagages ; et les articles de nature personnelle (REMARQUE : il peut être demandé au gagnant de présenter une carte de crédit majeure valide au moment de la réservation afin de couvrir les dépenses incidentes).
- Toute partie non utilisée sera perdue et n'aura aucune valeur en espèces.
- Le bon de voyage ne peut être remplacé en cas de perte, de vol, de destruction ou d'expiration.
- Les conditions générales d'Exotik Tours s'appliquent à toutes les réservations. Veuillez consulter le site Web pour plus de détails.

BONNE CHANCE!